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Abstract:

The world is witnessing rapid advancements in technology. leading to the emergence of cybercrimes that
necessitate specific legislation to combat them. In Morocco« a legal framework has been developed to
counter cybercrimes. combining both domestic legislation and international commitments. This
framework encompasses national laws enacted to protect individuals and institutions from crimes related
to digital technology. such as the Cybercrime Law. It also highlights Morocco's role in international
conventions aimed at strengthening global cooperation in combating these crimes and ensuring the

alignment of domestic legislation with international standards.

KeyWO rds: Cybercrime - Internet crimes - Moroccan legislation - International treaties — prevention.
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2 Article 19. infractions se rapportant a la pornographie enfantine :

- Chaque partie adopte les mesures législatives et autres qui se révélent nécessaires pour ériger en
infraction pénale. conformément a son droit interne. les comportements suivants lorsqu'ils sont
commis intentionnellement et sans droit:

- La production de pornographie enfantine en vue de sa diffusion par le biais d'un systeme
informatique ;

- L'offre ou la mise a disposition de pornographie enfantine par le biais d'un systéme informatique ;

- La diffusion ou la transmission de pornographie enfantine par le biais d'un systéme informatique ;

- Le fait de se procurer ou de procurer a autrui de la pornographie enfantine par le biais d'un systeme
informatique ;

La possession de pornographie enfantine dans un systeme informatique ou un moyen de stockage de

données informatiques. »
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